
 
 
Interpellation till ordförande Marie Bladholm, utbildningsnämnden,  
Värmdö kommun 2017-10-25 
 
 

Ekedalsskolans framtid 
 
 
För en tid sedan hölls ytterligare en medborgardialog om Ekedalsskolans framtid där fyra 
alternativ presenterades. Därefter beslutade ni i Alliansen att gå vidare med ett helt annat 
alternativ: Både renovera Ekedalsskolan enligt alternativ 1, med en något utökad budget, och 
se till att det byggs en ny friskola för F-6 i Charlottendal. 
 
När ärendet behandlades av kommunstyrelsen, gav du och kommunstyrelsen ordförande olika 
besked i en mängd viktiga frågor. Det var också högst oklart vilken nämnd som ansvarade för 
vilka beslut, hur processen framåt skulle gå till och om 4-5:orna som i dag går på Ekedal 
kommer att kunna gå kvar där. 
 
I samband med det framkom det, fast du först förnekade det i Nacka-Värmdö Posten, att det 
har pågått diskussioner med Kunskapsskolan under en längre tid. 
 
Därför vill vi fråga: 
 

1. Började de diskussionerna med Kunskapsskolan redan innan förslagen ställdes ut på 
senaste medborgardialogen och vilken part tog initiativ till samtalen? 

2. Vilka andra skolor har ni i Alliansens fört diskussioner med för att etablera sig i 
Charlottendal, och i så fall vilka har ni tagit initiativ till? 

3. Hade ni i Alliansen när den medborgardialogen hölls, redan diskuterat möjligheten att 
renovera enligt 1 och bygga en ny friskola? 

4. Kommer beslut om byggare och anordnare att ske genom ett öppet anbudsförfarande 
eller hur är själva processen tänkt att gå till? 

5. Kommer utbildningsnämnden få möjlighet att demokratiskt bereda kraven på den nya 
skolans huvudman? 

6. Kommer de kommunala skolorna, som du ansvarar för, att få möjlighet att visa 
intresse för att driva den nya skolan i Charlottendal? 

7. Vilken stadieindelning kommer Ekedalsskolan att ha när den nya skolan i 
Charlottendal är byggd? 

 
 
Mikael Lindström, oppositionsråd 


